
Motion till Fjällbostrands samfällighetsförenings årsstämma 2024 

Hastighetsbegränsning för förenings vägar 

För några år sedan fattade årsstämman beslut om att installera farthinder på föreningens vägar 

för att öka trafiksäkerheten inom området. Det visade sig dock att det fanns praktiska problem 

med sådana hinder. 

Därför behövs ett alternativ till farthindren för att öka trafiksäkerheten inom området.  

Jag föreslår att den nuvarande hastighetsbegränsningen inom området sänks från 30 till 20 km 

i timmen. 

Fjällbostrand den 9 juni 2024 

 

Owe Ivarsson 

 


